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Valtuutettu Anne Tuomaila-Lähteenmäki teki alla olevan valtuustoaloitteen 
30.9.2024 valtuuston kokouksesssa koskien yhtenäiskoulun pihassa olevia 
puupölkkyjä.  
 
Valtuustoaloite 
 
Turvallinen koulupiha on kaikille lapsille taattava ikään katsomatta. 
Yksikin onnettomuus on siellä liikaa.  
 
Koulun pihassa sattui taannoin pienelle kolmasluokkalaisella haveri, joka 
johti tien Meilahden sairaalaan sisäelinvaurion vuoksi. Se, että mitä pienelle 
jää vammaksi, selviää vasta vuoden, jos pidemmän ajan päästä.  
 
Koulumme pihalla on ns. hyppypölkkyjä, johon lapsi oli jalan livetessään 
lennähtänyt vatsalleen. Välitunnillahan meillä on 3-9 luokkalaiset samassa 
tilassa ja ei missään nimessä voida olettaa, että kolmosluokkalaisella on 
sama taito tai koordinaatiokyky kuin yläluokkalaisilla. Toinen mitä 
tapahtuukaan, kun tulee talvi, puu materiaalina on niin märkänä kuin 
talvisaikaan erittäin liukas.  
 
Valtuutettu esittää, että puupölkyt poistetaan koulunpihalta välittömästi. 
Yksikin onnettomuus on liikaa, turvallisuus on ehdottomasti ensisijainen 
asian, kun puhutaan koulun pihasta.   
 

Esittelijä pormestari Markku Koskinen 
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus päättää lähettää aloitteen teknisen lautakunnan 
käsiteltäväksi. 
 

Päätös Keskustelun kuluessa Miia Salminen esitti, että kunnanhallitus päättää 
lähettää aloitteen sivistys- ja hyvinvointilautakunnan käsiteltäväksi. 
 
Muutosehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
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